

Reference No.:	

贊助申請表格 Application Form For Sponsorship

*必需填寫 Required

機構名稱*	
Organization Name*	
機構性質*	
Organization Nature*	
聯絡人*	
Contact Person*	
聯絡電話*	
Contact No. *	
聯絡電郵*	
Email*	
機構地址*	
Organization Address*	
活動名稱*	
Activity Name*	
活動日期*	
Activity Date*	
活動地點*	
Activity Venue*	
參與活動對象*	
Participant*	
預計參與人數*	
Expected No. Of Participant*	
希望獲得什麼資助(請簡述)*	
Sponsor Expected (Please State Briefly)*	
申請人簽署 Signature:	日期 Date:

申請細則 Application Guidelines:

- 如欲申請贊助,請先填妥表格,連同計劃書及活動相關資料,電郵至: info@gapskfoundation.org。
 To apply for sponsorship, please fill in this form, email (info@gapskfoundation.org) together with the proposal and related information.
- 2. 最終批核情況將於活動日期前 1 至 2 個星期以電郵個別通知。如於活動前 1 個星期仍未收到任何通知,可視作有關申請不獲批核。
 The final approval status will be notified by email 1 to 2 weeks before the activity date individually. If no notification is received 1 week before the activity, it may be deemed that the application has been rejected.
- 3. 本會會根據個別情況批核並可能就申請數量作出調整。
 - The Foundation will approve and may adjust the number of applications based on individual circumstances.
- 4. 如欲將本會商標用於活動宣傳物品,必須先得到本會之書面同意,並需將設計圖樣交予本會審批,方可作實。
 - Written consent of the Foundation and the design of the materials must be obtained and approved by the Foundation before using the Foundation logo on the promotion materials.
- 5. 如有任何爭議,GAPSK 慈善教育基金保留最終決定權。
 In case of any dispute, the decision of GAPSK Education Charity Foundation shall be final.